
Referat Lokalrådsmøde onsdag 24. april 2024 kl. 19:30 
Mødested på det Gl. Rådhus på Møllebakken 22.  
  
 
  
  
Siden sidst - orienteringspunkt 

Stigruppemøde: Assinoen. Det går den rigtigt vej, men bureaukrati i forhold til 
BaneDanmark. 8 mio afsat. 
Temadag for Lokalråd 24. februar – Elisabeth: Se referat. 
Efterfølgende Fællesmøde for lokalråd – Sven Erik.                        
Klimatopmøde CO2 fællesspisning på Lilleskov Teglværk 27. februar. Fin aften 

Klimamøder om klimaprojekt på hele Højfyn. 5. marts bla. Martin, Jakob og 
Sven Erik har deltaget i hvert sit møde. Spændende at Odense Kommune 
også er også med. Solcelleparker. Stier. Det handler meget om plads til 
landbrug. Vi ønsker grønne biodiversitetskiler. Næste møde 7. maj og 22. 
maj. Hesbjergkilen, Assinoen, langs banen.  

 
Stier – pæledag 16. marts. Fire deltagere.  

Affaldsindsamling 13. april. 19 deltagere samlede 91 kilo skidt. Udmærket 
dag. Dialog med andre indsamlere på Facebook. 

(Fundraisingdag Fyn torsdag den 18. april 2024 – vi deltog ikke.) 
 
Registrering af bestyrelsesmedlemmer i banken. 
Levende Bymidte - Jakob 

Tommerup Forsamlingshus har ansøgt puljen til en Tommerup Festival 
ved Knarreborg Brugs først i september. Vi kan være med ved ”sælge” 
byggegrunde.  
Musikkens Dag på Lilleskov Teglværk aflyst. 
Æblefestival – Connie Hansen søger til os. 

Projekter 
Evaluering af Offentlige foredrag. Er vi med igen til efteråret?  
Ja! OK besøgt. Ekstra stole bragt ind til den sidste. Flere plakater. Pæn succes. Erik siger 
at folk gerne vil være med. 
 
Lokale stier. Hvad er næste skridt – Erik.  
En pæledag mere til Verninge og Tommerup Nord. 2x4 pæle. Pile skiftes ud efterhånden. 
Rute gennem skov ved Østerbro revideres. Pæledag 24. maj. 
 
Bosætning – udgifter til Ambassadørernes tryksager kan sendes videre til Assens 
Kommune – Sven Erik 
 
Byudvikling – Udflugt med Kalle til Årslev. Dato.  
Der er ikke hastværk mht. at bruge de kommunale midler til byudvikling. Kalle 
undersøger om det kan lade sig gøre 19., 20., eller 21 august kl. 14:30. 
 
Kunst i byerne – Sven Erik ville undersøge muligheder.  
Blev ikke søgt. Prøver næste år. 
 



Tallerupsøerne – Arbejdsgruppe 5. maj arbejdsdag (orienteringspunkt) 
UdiNaturen.dk kan vi selv lægge ting på, men ikke vandreruter. Vi venter 
på Naturstyrelsen får opdateret ruterne.  
Skilte – Jakob og Martin arbejder videre med fem skilte. Teglværker, Træ og 
savværket, Assens Banen, Biodiversitet, Energiindvinding.   
Bemærk skiltestrategi fra kommunen.  
Deadline august for fond (Friluftsrådet). 

 
 
Arrangementer            
 ArbejdsAFTEN med pæle: Mandag den 24. juni kl.18:00.  

Ekstra lokalrådsmøde 26. juni.  
Udflugt til Årslev 19., 20, 21. august.  
Lokalrådsmøde, 2. oktober 

 Lokalrådets generalforsamling torsdag 14. november. I Stationsbyen.              
 
Møder og datoer 

Dialogmøde 15. august. Emner besluttes.  
 Sti langs Skovstrupvej. Sti fra Vesterled til Overmarksgården. 

Byudvikling: Ideerne bliver skudt ned. Hvordan kommer vi videre med 
byudviklingen.  
Ladestandere foreslåes på Torvegade.  
Dårlig asfaltkvalitet.  
Cykelsti ml. Tommerup St. og Vissenbjerg – hvad er status. 
 
 

 Eventuelt 
                           Bump på Skolevej – noget nyt? Nej. 
                           Noget nyt om Lys på Sortebrovej? Nej. Martin skriver til Steen Søgaard. 
                            
 


